



SALENTUM

I PROFUMI

HOTEL LINE



MEMORIES OF AN EXTRAORDINARY LAND

Souvenirs d'une terre extraordinaire

Salentum embodies **the essence of the Salento** region in Italy and the passion of **Dr. Massimo Sindaco**, born and raised in the area.

The brand gave life to its first collection in 2005, offering the world **stimulating fragrances** of fig, bergamot, orange, and mandarin.

Salentum incarne **l'essence de la région du Salento** en Italie et la passion du **Dr Massimo Sindaco**, né et élevé dans la région.

La marque a donné vie à sa première collection en 2005, offrant au monde **des parfums stimulants** de figue, de bergamote, d'orange et de mandarine.

“Salento is my palette of fragrances.”

Dott. Massimo Sindaco



INGRÉDIENTS D'ORIGINE NATURELLE
99 %
INGREDIENTS
OF NATURAL
ORIGIN



CARE
ABOUT
EARTH

Salentum eco-designed amenity range is fully in line with Groupe GM's Care About Earth program. The formulas are certified vegan and are free of parabens, silicones, and contain up to 99% ingredients of natural origin.

Les produits d'accueil éco-conçus Salentum s'inscrivent pleinement dans le programme Care About Earth de Groupe GM. Les formules sont certifiées véganes et sont sans parabène, sans silicone, et contiennent jusqu'à 99% d'ingrédients d'origine naturelle.

www.care-about-earth.com

Immerse yourself in the authentic heritage of Salento with our hotel line. Adorned with traditional tile designs, the products carry the enchanting scent of fig, offering a fresh and lasting impression of this ancient and unique land.

Plongez dans l'héritage authentique du Salento avec notre gamme hôtelière. Ornés de motifs de carreaux traditionnels, les produits portent le parfum envoûtant de la figue, offrant une impression fraîche et durable de cette terre ancienne et unique.



HOTEL LINE



FICO SALENTINO

Bergamot, Mandarin
Bergamote, Mandarine

Jasmine, Fig, Violet
Jasmin, Figue, Violette

Sandalwood, White Musk, Amber
Bois de Santal, Musc Blanc, Ambre

Cardboard Tube

Tube en carton

30 ml - 1.01 fl.oz



Shower gel	Gel douche
Shampoo	Shampooing
Conditioner	Après-shampooing
Body lotion	Lait corporel

Groupe GM and Salentum are collaborating to create a revolutionary stage: **the first cardboard tube** to be included in an amenity line.



Groupe GM et Salentum ont collaboré pour franchir une étape révolutionnaire: **le premier tube en carton** à être incorporé dans une ligne de produits d'accueil.

Soap Savon

25 g - 0.70 Oz.

CARE
ABOUT
EARTH



4-0806-16-100-00



Ecofill



The refillable and traceable eco-friendly dispenser. The clean, safe, fast & easy solution with minimum environmental impact.

Le distributeur eco-friendly alliant re-remplissage et traçabilité. La solution propre, sûre, rapide & facile avec un minimum d'impact sur l'environnement.

CARE
ABOUT
EARTH



TRACEABLE
COSMETIC

CLEAN & SAFE
REFILL
SYSTEM



Visibility windows
Fenêtres de visibilité



FAST & EASY

Unscrew the upper part of the dispenser, insert pouch, replace the upper part, screw and drill.

RAPIDE & FACILE

Dévisser la partie supérieure du distributeur, insérer la poche, replacer la partie supérieure, visser et percer.



Inner pouches
Recharges
300 ml - 10.14 fl.oz

CARE
ABOUT
EARTH | 8g
RECYCLABLE
POUCH

Hand & body wash
Shampoo
Conditioner
Hand & body lotion

Gel mains & corps
Shampooing
Après-shampooing
Lait mains & corps

Wall brackets Supports muraux

Stainless steel or recyclable ABS.
Can be fixed with 2 screws or double-sided adhesive tape.

Acier inoxydable ou ABS recyclable.
Peut se fixer avec 2 vis ou de l'adhésif double face.

UNIVERSAL



Locks the bottle with a screw.
Sécurise le flacon avec une vis.

MAGNETIC



Locks the bottle with a magnet.
Sécurise le flacon avec un aimant.



www.groupegm.com

GROUPE GM

EXCLUSIVE AMENITIES



SALENTUM

I PROFUMI

salentumiprofumi.com